

Sjöbergen Norra Odlarförening

Protokoll för årsmötet 20140319

1. Mötets öppnande.
2. Val av ordförande till mötet:
Till ordförande för mötet väljs Claus Christensen.
3. Val av mötessekreterare:
Till mötessekreterare väljs Lena Cederholm.
4. Val av justeringsman och rösträknare:
Till justeringsman och rösträknare väljs Lennart Berggren.
5. Frågan om mötet blivit behörigt utlyst:
Mötesdeltagarna anser att mötet blivit behörigt utlyst.
6. Fastställande av röstlängd och dagordning:
Deltagarlista på årsmötet skickas runt och röstlängd och dagordning fastställs.
7. Kontaktgruppens verksamhetsberättelse:
Per Törnvall redogör för kontaktgruppens verksamhetsberättelse och mötet lägger den till handlingarna.
8. Revisorns berättelse:
Revisor Lisa Waadeland redogör för revisorn berättelse och mötet lägger den till handlingarna.
9. Frågan om kontaktgruppens ansvarsfrihet:
Mötet ger kontaktgruppen ansvarsfrihet.
10. Fastställande av budget och verksamhetsplan för 2014 samt årsavgift 2015:
Marianne Robinsson redogör för budget och verksamhetsplan.
Arrendeavgiften kommer inte att höjas under året och hon föreslår att årsavgiften ska ligga kvar. Mötet godkänner budget och verksamhetsplan, samt fastställer årsavgiften till samma som föregående år.
11. Val av en ordinarie till kontaktgruppen:

Linda Hagberg har frånsagt sig uppdraget i kontaktgruppen. Valberedningen föreslår mötet att välja in Krister Lindell i kontaktgruppen istället för Linda. Mötet väljer Krister Lindell till ledamot i kontaktgruppen. Vilket innebär att kontaktgruppen nu består av: Marianne Robinsson, Gunn Magnusson Andersson, Per Törnvall, Leena Odebo, Cecilia Kvist och Krister Lindell.

12. Val av suppleanter till kontaktgruppen:

Valberedningens förslag är att Anita Christensen blir omvald och att vi väljer till Carina Sundqvist så att vi har två suppleanter. Mötet väljer Anita Christensen och Carina Sundqvist till suppleanter

13. Val av revisor och revisorssuppleant:

Lisa Waadeland har frånsagt sig uppdraget som revisor. Valberedningens förslag till ny revisor är Lars Lager och Kajsa Mannerkorpi som revisorssuppleant. Mötet väljer Lars Lager till revisor och Kajsa Mannerkorpi till revisorssuppleant.

14. Val av valberedning:

Styrelsen förslag till valberedning är sittande. Mötet väljer Lennart Berggren, Eva Holmér och Lena Cederholm till valberedning.

15. Samarbete med övriga föreningar i området, samt gemensam klubbstuga:

Föreningen Sjöbergen är paraplyorganisation för de föreningar som finns Sjöbergen. Det finns samarbete mellan föreningar bland annat kring Sjöbergens dag. Det finns en klubbstuga inom området som renoverades förra året, det var någon i djurföreningen som stod för kostnaden. Vi har tillfrågats om vi vill bidra till klubbstugan mot nyttjande.

Klubbstugan användes under Sjöbergens dag. Kontaktgruppen har diskuterat frågan och tagit beslut att stötta med 3500 kronor till Djurföreningen. Kontaktgruppen lyfter nu frågan då det behövs mer renoveringar och frågan är också hur aktiva vi som förening vill vara i klubbstugan.

Mötet beslutade att tacka nej till att vara med på klubbstugan, men ja till fortsatt samarbete med övriga föreningar.

16. Arbetsgrupperna- aktivering och utveckling:

Det finns fem arbetsgrupper: Vatten och dikesgruppen, Kompostgruppen, Underhållsgruppen, Rabattgruppen, Gräsklippargruppen.

Vatten och dikesgruppen har inte någon sammankallande längre, och de övriga grupperna fungerar olika bra. Det är svårt att få medlemmarna att engagera sig tillräckligt i arbetsgrupperna.

Virginia Cavallini tog på sig att vara sammankallande i Vatten och dike-

gruppen.

Mötet diskuterade frågan om våra arbetsgrupper och beslutade att kontaktgruppen fick i uppgift att fundera på frågan och återkomma till hösten med ett extra medlemsmöte.

17. Utökning av kompostavdelningen.

Fastighetskontoret har varit uppe och tittat på vår kompost och har sagt att en del av facken behöver flyttas, då de står alldeles för nära några björkar som står där. Kompostavdelningen behöver också utökas.

Det diskuterades också om vi ska ha en gemensam kompost.

Mötet beslutade att vi får titta på hur vi kan flytta komposten på vår arbetsdag den 12 april.

18. Inkomna motioner och förslag.

Det hade inte kommit in några motioner eller förslag till årsmötet.

19. Övriga frågor.

Frågan om eventuellt ordna ett regnskydd togs upp. Frågan hänsköts till Kontaktgruppen.

Virginia Cavallini meddelade att hon har planterat växter som hon hade, på Birgers Backe.

Leena Odebo tackar Per Törnvall för hans insats under året från övriga i kontaktgruppen.

Per Törnvall tackar Linda Hagberg för hennes insatser i kontaktgruppen.

20. Mötets avslutande.

Mötessekreterare


Lena Cederholm

Mötesordförande


Claus Christensen

Justerinsman


Lennart Berggren

Göteborg 20140330.

